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Goedkeuring verslag van de vorige vergadering: 

Raadslid Defau haalt aan dat de correcte spelling: ‘Museum Het Toreke’ luidt.  

 

 

Agendapunten schepen Bergé: 

Afsluiten overeenkomst voor de toekenning en uitbetaling van een toelage aan Sweet City BV voor het 

jaar 2023 

Aan de organisator SCF, wordt een subsidie van 15.000 euro toegekend voor de organisatie van "Sweet 

City Festival" met gratis toegang (= voorwaarde), alsook logistieke ondersteuning. Dit evenement gaat 

klassiek het eerste weekend van juli door op de Grote Markt. Op de vorige editie waren meer dan 7500 

feestvierders aanwezig. 

 

 

Afsluiten overeenkomst voor de toekenning en uitbetaling van een toelage aan Jazz Tienen vzw m.b.t. 

de organisatie van Jazz Tienen voor het jaar 2023 

Aan de organisator Jazz Tienen, wordt een subsidie van 5.000 euro toegekend voor de organisatie van 

"Jazz Tienen" met gratis toegang, alsook voor de logistieke ondersteuning. 

 

 

Afsluiten overeenkomst met betrekking tot de toekenning en uitbetaling van een toelage voor het jaar 

2023 aan OC XIII vzw 

Het stadsbestuur van Tienen verleent een subsidie van 2.000 euro aan de vereniging OC XIII vzw voor de 

organisatie van een openingsreceptie n.a.v. de opening van OC Hakendover. OC XII vzw is opgericht ter 

ondersteuning van het nieuwe ontmoetingscentrum. De oplevering wordt verwacht rond de zomervakantie. 

Elk ontmoetingscentrum krijgt een toelage. Deze specifieke toelage is voor de openingsreceptie te 

organiseren en hun werking aan te vaten.  

Raadslid Defau: Is het niet eerder aan het stad om de openingsreceptie van zijn nieuw ontmoetingscentrum 

te organiseren? 

Raadslid Vandereycken: VZW is zelf vragende partij om dit te organiseren. Idem Buksboom. Idem Oorbeek. 

Schepen Bergé: Klopt. Het beheer van de zaal valt op de vzw zelf. Zij zijn enthousiast om deze receptie zelf 

te organiseren als startschot voor hun werking.  

 

https://tienen-enotulen.schaubroeck.be/ebestuur-mobile/
https://tienen-enotulen.schaubroeck.be/ebestuur-mobile/
https://tienen-enotulen.schaubroeck.be/ebestuur-mobile/
https://tienen-enotulen.schaubroeck.be/ebestuur-mobile/


Afsluiten overeenkomst met betrekking tot de toekenning en uitbetaling van een toelage aan Arktos 

voor het jaar 2023 

De stad Tienen verleent voor 2023 een toelage van 35.000 euro aan Arktos voor de realisatie van het 

project ‘Bruggenbouwers – jongerenwerker’. Arktos werkt met kinderen met een armoede achtergrond. We 

merken dat zij een positief effect teweeg brengen. 

 

 

Afsluiten overeenkomst voor de toekenning en uitbetaling van een subsidie aan de Ridders van 

Brunengeruz vzw voor het jaar 2023 

Het stadsbestuur van Tienen verleent aan de vereniging ‘Ridders van Brunengeruz vzw’ voor het jaar 2023 

een subsidie van 6.500 euro voor de organisatie van een carnavalsstoet in Tienen. De Ridders van 

Brunengeruz vzw leveren heel wat inspanning om jaarlijks de Tiense carnavalstoet op poten te krijgen.  

 

 

Afsluiten overeenkomst met betrekking tot de toekenning en uitbetaling van een toelage aan het 

Processiecomité Hakendover vzw voor het jaar 2023 

Het stadsbestuur van Tienen verleent voor het jaar 2023 een subsidie van 5.000 euro aan het 

Processiecomité Hakendover vzw voor de organisatie van de paardenprocessie in Tienen (Hakendover). 

De organisatie van de paarden processie is een intensieve organisatie, maar zeker en vast een vaste 

waarde in onze stad.  

Raadslid Defau: Hoeveel zijn de subsidies verhoogd? 

Schepen Wim Bergé:  Deze toelage is opgetrokken van 3500 naar 5000 euro. Voor de andere toelages 

dient dit te worden nagekeken. 

 

 

Afsluiten overeenkomst 2023 met betrekking tot de toekenning en uitbetaling van een toelage aan vzw 

Het Rakkersveld voor het jaar 2023 

De vzw Het Rakkersveld staat in voor het beheer van de terreinen en de lokalen voor de jeugdverenigingen 

van het Rakkersveld op de Torsinweg 12 te Tienen. Daarnaast staat de vzw ook in voor het beheer van de 

zaal die door alle jeugdverenigingen kan gebruikt worden.  

De stad kent de vzw een werkingstoelage van 2.000 euro voor het jaar 2023 toe om hun activiteiten te 

kunnen uitvoeren. Hiervoor wordt een overeenkomst afgesloten. 

 

 

 

Update werking schepen Tombeur 
Veel in de pijplijn maar voorlopig geen updates. 

 

 

Update werking schepen Bergé 
Geen updates 

 

 

Varia 
Raadslid Defau: Dienst toerisme/streekshop zijn gesloten op zondag?  *Raadslid Defau uit zijn 

ongenoegen * 

Schepen Bergé: Oorspronkelijk kaderde de sluiting binnen de energiebesparingen, maar na onderzoek van 

de cijfers blijkt het bereik op zondag zeer miniem. De toeristische beleving is sterk veranderd over de jaren. 

Het tijdperk van bussen vol toeristen die aankomen in het Tiense centrum is voorbij.  

Raadslid Defau: Gaat de streekshop ook gesloten zijn op Paasmaandag en Pasen zelf? 

Schepen Bergé: Ja. Er is jaren lang geprobeerd om een synergie te vinden tussen horeca/beleving in het 

centrum en de paardenprocessie Hakendover. Dit blijkt echter niet te werken. Het zwaartepunt van de 

beleving van dat weekend ligt in Hakendover zelf. 

Raadslid Defau: Er wordt niet meer ingezet op beleving, enkel ingehakt. 

Schepen Bergé: De inzichten zijn anders. Nu licht de nadruk meer op beleven, op evenementen. Er is 

bewust gekozen om de streekshop open te houden. Enkel de openingsuren zijn aangepast na een toetsing 

aan de cijfers. 
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Raadslid Bart Thomas: Komt de BOM in de vroegere gebouwen van school 4 in Grimde? Komen daar nog 

andere verengingen op die locatie bij? 

Schepen Tombeur: Dit is een van de dossiers die voorlopig nog in de pijplijn zit. BOM zit momenteel tijdelijk 

in de loods van Blankendale. De school verhuis volgend schooljaar naar hun gebouw in Overlaar. De 

gebouwen komen dus inderdaad vrij. Momenteel onderzoekt BOM de nodige administratieve stappen om 

dit over te nemen. Er zijn ook andere trajecten lopende met sociale partners om deze site verder in te 

vullen.  

 

 

Vergadering werd gesloten om 19u30. 


